
Svar på inkommen motion till årsstämma 2023 
 

Motion om att bygga på och utöka antalet farthinder 
Styrelsen är positiv till inkommen motion. Innan åtgärd utförs önskar styrelsen 

utreda vilken åtgärd som är mest effektiv och önskvärd för att dämpa hastigheten. 

Styrelsen konstaterar också att utredning och åtgärder ska inkludera hela området.  
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